
Udkast til referat af bestyrelsesmøde 9. jan 2024. 

Til stede: Ulrik, Ib, Peer, Ida 

Afbud: Anne 

Fraværende: Sultan 

Mødeleder: Ulrik 

Referent: Ida 

DAGSORDEN 

1: Bordet rundt 

2: Betaling til udslagskummen, behov for at rykke? 

3: Havesalg om vinteren, hvordan fungerer det? 

4: Klagesager 

5: Andre henvendelser fra medlemmerne 

6: Udvalgenes arbejde – a) store træer. Er tilbuddene i hus? Tidsplan for fældning? 

                                            b) haveregler. Foreligger der et udkast? 

7: Igangværende opgaver – a) hæk, klip og nyplantning. Hvem sørger for dette? 

                                                  b) dræn, kan drænene klare den megen regn? 

                                                  c) udslagskummen, er der noget nyt? 

8: Budget for 2024 

9: Dagsorden og indkaldelse til GF 

10: Emner til GF 

11: Eventuelt 

12: Næste møde 

 

Ad 1: -Anne har konstateret, at der ikke er betalt depositum for i alt 8 haver, der er overdraget i årene  

          1984-2014. Ulrik tjekker kontrakterne og vil vedhæfte oplysning herom til de pågældende kontrakter.    

          -Peer oplyser, at en kat er blevet efterladt i haven i vinter. Havelejeren kontaktes mhp at hente katten  

          straks. 

Ad 2: Der er oprettet en særskilt konto til arbejdet i have 1. Anne overfører pengene fra medlemmerne 

           til denne konto. En række haver har endnu ikke betalt og Anne sender rykkere ud. 

Ad 3: Havesalg om vinteren kan godt lade sig gøre men kan tage længere tid. 



Ad 4: Ingen klager 

Ad 5: Der er konstateret vand i have 46. Lige nu venter vi på at se, om drænet den kommende tid kan klare  

          det. 

Ad 6, a: Tilbud og tidsplan på træfældning foreligger endnu ikke, men skal foreligge til GF. 

          b: Der er skrevet et udkast, som skal redigeres, hvorefter det bliver sendt til bestyrelsen. 

Ad 7, a: Ulrik bestiller nye hækplanter, når antallet kan bedømmes. 

          b: Lige nu er drænenes funktion vanskelig at vurdere på grund af usædvanlige regnmængder. Der  

              bliver arbejdet videre med drænene til foråret. Det forventes, at fjernelse af pil nær drænet vil  

              kunne afhjælpe vand på havegang 1. 

          c: Beskæring af beplantningen i have 1 sker i januar/februar og gravearbejdet starter 1. marts. 

Ad 8: De kommende udgifter drøftes og bestyrelsens ønsker sendes til Anne, der vil udarbejde budget. 

Ad 9: Torben har accepteret at være ordstyrer til GF. 

           Ida laver udkast til dagsorden og sender indkaldelse ud. Dagsordensforslag fra medlemmerne skal 

           være bestyrelsen i hænde senest 10. februar. 

Ad 10: En række forslag til ændring af vedtægter/ordensregler er drøftet. 

Ad 11: intet 

Ad 12: 12. febr kl 18.30 

 

 

  

 


